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《飛高高》
Acrobuffos

Air Play



節目簡介 

Synopsis

在絕美空氣造景中展開一場馬戲團式地冒險，兩兄妹穿梭在超現實的時空中，日常物件轉化成為
不凡的美麗，飛翔的雨傘、吞人的大氣球、飄浮在觀眾頭上的風箏，以及前所未見的巨大雪球的
魔幻場景，驚奇與感動連連、還會讓你笑到無法自拔！

《飛高高》由馬戲表演者塞斯·布魯、克莉絲汀那·蓋爾森與動力學雕塑家丹尼爾·沃澤爾共同
創作，以空氣為媒材，透過材質研究與動力技術不斷實驗測試，在舞台上搭起巨型場景設計，在
空間中不斷交織唯美視覺意象，幽默詼諧的喜劇表演，不使用任何文字，彷如一首觸動心靈的
童年禮讚。

Ride the wind and dream with Air Play, a modern spectacle that brings to life the very air we breathe. 

Flying umbrellas, larger-than-life balloons, giant kites floating over the audience, and the biggest 

snow globe you've ever seen will make you gasp in wonder and laugh until it hurts. 

Air Play is a circus-style adventure of two siblings journeying through a surreal world, transforming 

ordinary objects into uncommon beauty. Fabrics dance in the wind, balloons have a mind of their 

own, confetti turns into the night sky, and an enormous canopy of hovering silk forever alters their 

future. 

The creation of husband & wife team Seth BLOOM and Christina GELSONE, Air Play merges their 

circus and street theater performance art with the sculptural artistry of Daniel WURTZEL. With 

visual images seemingly sewn from the sky, this poetic ode to childhood will enchant and electrify 

the young and young at heart.



阿庫羅布夫劇團創辦人  |塞斯·布魯、克莉絲汀那·蓋爾森

丹尼爾·沃澤爾

塞斯·布魯和克莉絲汀那·蓋爾森是飛高高的創作者、編劇與表演者。塞斯和克莉絲汀那在阿富汗
的馬戲團初次相遇，在蘇格蘭街頭表演時訂婚，接著在中國結婚，他們偶爾也會回到紐約。他們
專注在非語言肢體與喜劇的表演，塞斯和克莉絲汀那至今已共同創造了七個作品，參與了許多國際
馬戲藝術節、有超過 28個國家演出經驗，並且在紐約大蘋果馬戲團擔任要角。他們甚至被印製在
郵票上。

丹尼爾·沃澤爾是一名紐約的藝術家，以使用空氣氣流和輕量材料創作動態雕塑而聞名。丹尼爾
的雕塑作品曾在百老匯、太陽馬戲團、奧運中演出；也曾與知名導演茱莉·泰莫爾、黛安娜·
保羅斯、羅伯·勒帕吉和張藝謀合作。世界著名的博物館，包括羅丹博物館、加泰羅尼亞國家
藝術博物館和巴西里約熱內盧明日博物館都展示了丹尼爾的作品。

Seth BLOOM and Christina GELSONE are the creators, writers, and performers of Air Play. 

Seth and Christina met at a circus in Afghanistan, became engaged while street performing in 

Scotland, married in China, and occasionally go home to New York City.  Specializing in non-

verbal physical theater and comedy, Seth and Christina have created seven shows together, 

competed in international circus festivals, performed in over 28 countries, headlined at the Big 

Apple Circus, and were even featured on a postage stamp.

Daniel WURTZEL is a New York artist best known for his kinetic sculptures using air and 

lightweight materials that fly. Daniel's sculptures have been featured on Broadway, Cirque du 

Soleil, the Olympics, and with theater directors such as Julie TAYMOR, Diane PAULUS, Robert 

LEPAGE, and Yimou ZHANG. Museums around the world, including the Musee Rodin, Museu 

Nacional d'Art de Catalunya, and the Museu do Amanha in Rio de Janeiro, display Daniel's work.

The Acrobuffos

Daniel WURTZEL



編劇與創作｜塞斯·布魯、克莉絲汀那·蓋爾森、

                          丹尼爾·沃澤爾

演出者｜塞斯·布魯、克莉絲汀那·蓋爾森

空氣雕塑｜丹尼爾·沃澤爾

導演｜衛斯特·海勒

技術總監｜陶德·艾倫·里托

舞監｜佛蘿拉·瓦薩

燈光設計｜珍妮·柯寧

服裝設計｜阿什莉·鄧恩·加特丹

聲音設計｜塞斯·布魯、克莉絲汀那·蓋爾森

音效設計｜菲爾·英格爾

道具｜塞斯·布魯、克莉絲汀那·蓋爾森

Writers & Creators｜ Seth BLOOM, Christina GELSONE, 

Daniel WURTZEL

Performers｜ Seth BLOOM, Christina GELSONE

Air Sculptures｜ Daniel WURTZEL

Director｜West HYLER

Technical Director｜ Todd ALAN LITTLE

Stage Manager｜ Flora VASSAR

Lighting Designer｜ Jeanne KOENIG

Costume Designer｜ Ashley DUNN GATTERDAM

Sound Designer｜ Seth BLOOM, Christina GELSONE

Additional Sound Designer｜ Phil INGLE

Props｜ Seth BLOOM, Christina GELSONE

演出暨製作團隊 Creative and Production Team  

主要贊助
Major Sponsor

衛武營節目線上問卷
Weiwuying Online Questionnaire


